
Fråga till barn och ungdomsnämndens ordförande
Thomas Thim (M)

Stora klasser har negativa effekter både för eleverna och lärarna eftersom de minskar
lärartiden varje enskild elev kan få och det försämrar även studieron. På skolor över hela
kommunen larmar lärare och skolpersonal om minskad personaltäthet, ökad
undervisningstid, för stora skolklasser och försämrad arbetsmiljö. Vi ser även sjunkande
skolresultat senaste åren och i Skolinspektionens enkät för pedagogisk personal i
grundskola kan vi läsa att på nästan samtliga enkätfrågor (29 av 33) ligger Alingsås bland de
25 procenten av landets kommuner som har sämst resultat.

Nyligen startade en pappa i Alingsås en namninsamling för att protestera mot
konsekvenserna av de stora skolklasserna i årskurs två på Stadsskogens skola där det i
snitt går 28,5 barn per klass. I Alingsås Tidning (2024-12-06) intervjuades även flera
föräldrar till barn på Stadsskogen om det allvarliga läget som ett resultat av styrets
besparingar inom grundskolan. I artikeln står det även att reportern sökt barn och
ungdomsnämndens ordförande Thomas Thim (M) utan att lyckas.

Min fråga till barn och ungdomsnämndens ordförande Thomas Thim (M) är därför:
- Vilka konkreta åtgärder avser du att vidta för att åtgärda problemet med stora

skolklasser och låg personaltäthet i grundskolan?
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